

# 湖南省赤山监狱

---

---

## 告知书

李净瑜：

你于2018年12月18日到湖南省赤山监狱会见罪犯李明哲后，罔顾事实，公开发表的言论与事实严重不符，干扰了监狱的正常执法工作，有碍罪犯李明哲的改造。

根据司法部《罪犯会见通信规定》第十二条和《湖南省赤山监狱罪犯会见通信管理办法》第二十五条之规定，我狱决定暂停你会见罪犯李明哲三个月。暂停会见时间为2019年1月23日至2019年4月22日。其他符合规定条件的申请会见人可以依照规定会见。



Hunan Province Chishan Prison

---

Notice

Li Ching-yu:

On December 18, 2018, you visited the criminal Li Ming-che at Chishan Prison in Hunan Province. Disregarding reality, you afterwards made a public statement containing serious factual errors that has disrupted the prison's standard operations for upholding the law and impeded the reformation of the criminal Li Ming-che.

In accordance with Article 12 of the Regulations for Prisoner Visitation and Communications of the Ministry of Justice and the stipulations of Article 25 of the Management Rules for Prisoner Visitation and Communications on Prisoner Visits, Hunan Province Chishan Prison, the prison has decided to suspend your visits to the criminal Li Ming-che for three months. The period of suspension will begin on January 23, 2019, and end on April 22, 2019. Others who meet regulatory conditions for visitation may still apply to visit.

Hunan Province Chishan Prison [red stamp]

Hunan Province Chishan Prison

January 22, 2019